
  M1100 
 

Verslag van de vergadering van maandag 9 januari 2023  
   
Aanwezig:    
Dhr. E. Horst   Voorzitter   
Dhr. W. Faber   PG   
Dhr. T. Telleman   PG   
Dhr. R. Liesting   PG   
Dhr. W. Westerhoff  PG   
Mevr. L. Van der Vegt  LG   
Dhr. R. Ramrattan  OG 
Dhr. R. Assink   OG  
Dhr. E. Zwart   OG  
Mevr. S.J.G. Brefeld  Rector  
Dhr. J. Bruinse  Secretaris  
 
Afwezig:    
Mevr. S. Schutte   LG   
Mevr. A. Langhout  LG   
 
  
   

1. Opening en mededelingen   
1. De voorzitter heet de leden welkom in het nieuwe kalenderjaar.  
2. De voorzitter vraagt de leden stil te staan bij het verlies van een collega 

die 40 jaar voor de school heeft gewerkt. Hij memoreert hoe er op 
verschillende manieren stil is gestaan bij zijn overlijden. Voordat de 
voorzitter van start wil gaan vraagt hij de leden in deze vergadering om 
een minuut stilte.  

3. De voorzitter wenst de raadsleden een gelukkig nieuwjaar en de beste 
wensen voor het nieuwe jaar.  

4. Twee leden zijn afwezig. Mevrouw Schutte en mevrouw Langhout 
kunnen wegens ziekte niet aanwezig zijn. De raad wenst hen 
beterschap. 

 
2. Notulen (M1095) 

1. De voorzitter wil bij punt 1 lid 2 verduidelijkt hebben over welke BAC er 
wordt gesproken. Gezien er dit schooljaar verscheidende BAC’s zijn, 
weten we later niet meer over welke BAC werd gesproken. 

2. Bij punt 7.1 dient het lettertype aangepast te worden. 
3. Na deze aanpassingen zijn de notulen aangenomen.  

 
3. Rondvraag 

1. Voordat de rector wordt uitgenodigd, vraagt de voorzitter de geleding of 
er nog stukken moeten worden besproken.  

2. De voorzitter stelt vast dat de begroting niet een scherp beeld geeft 
aangezien er in het verleden veel inkomsten zijn binnengekomen 
(waaronder de NPO gelden) waardoor de begroting er nu erg goed 
uitziet. Dhr. Westerhoff geeft aan dat hij het lastig vindt dat in het 
verleden de begrotingen een andere status hadden en daarmee ook 
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een andere rol speelden in het beleid van de school dan hij nu uit de 
vergadering haalt.  

3. De leden hebben voor de rest geen vragen of opmerkingen voordat de 
rector wordt uitgenodigd. 

 
20:41 : de voorzitter heet de rector welkom in de vergadering. 
 

4. Begroting 2023 (M1097/B / M1098) 
1. De voorzitter vraagt de rector naar de vernieuwbouwfondsen ter 

waarde van €3.000.000. Hij wil graag weten of dit geld al op de bank 
staat. De rector legt uit dat de scholen 10% van de kosten moeten 
betalen. Toentertijd ging dit om €700.000 en hiervoor was een pot 
beschikbaar gelabeld groot onderhoud. Bij het labelen van dit geld was 
destijds sprake van renovatie. In de tussentijd zijn de regels rondom 
ventilatie en de bouweisen voor publieksgebouwen (bepaald in de 
Parijs klimaatakkoord) drastisch veranderd. Een voorbeeld hoe 
ingewikkeld het kan zijn, is de eis om van het gas af te gaan. Waar 
bepaalde zaken eerder voor een deel van het gebouw gerealiseerd 
moesten worden, kan een gebouw niet gedeeltelijk van het gas af. 
Daarnaast zorgt de oorlog in Oekraïne voor stijgende bouwkosten. De 
gemeente gaat er volgens de rector vanuit dat de school geen geld 
heeft. Geld dat de school beschikbaar heeft, is geld uit het verleden en 
dat staat niet op de begroting. Daarnaast is dit geld verdeeld over 
verschillende stichtingen. De gemeente stelt vast dat de scholen de 
bedragen voor dit soort grote verbouwingen lenen bij de bank van 
Nederlandse gemeenten (BNG). De vraag die hieruit naar voren komt 
is: betaal je de 10% uit eigen gelden of ga je een lening aan en betaal 
je de rente uit het eigen vermogen? De voorzitter vraagt wat een 
fatsoenlijke rente is op dit moment. De rector geeft aan dat de BNG 
niet bestaat voor winsten. In 2026 staan de kosten van de 
vernieuwbouw bij de gemeente op de begroting. Tot slot geeft de rector 
de raad mee dat nieuwbouw ook een investering kan zijn om lagere 
kosten te bewerkstelligen. Immers kan je in een nieuwbouw bepaalde 
zaken zoals schoonmaak en verwarming beter regelen dan in een 
renovatie.  

2. De voorzitter vraagt naar de stijgende kosten van energie voor de 
school. De leverancier heeft energie voordelig ingekocht. De gestegen 
kosten zijn met name de leveringskosten. 

3. Dhr. Ramrattan vraagt de rector hoe zij vindt dat de MR is 
meegenomen in de vernieuwbouwplannen. De rector geeft aan dat 
tijdens de gezamenlijke vergadering een adviseur van ICS langskomt 
die dit soort projecten begeleiden. Zij komen dan het eerste verhaal 
vertellen. Daarna komt een programma van eisen. De wensen die je 
hebt in je onderwijs, stellen eisen aan het gebouw dat je wilt. De rector 
geeft als voorbeeld dat docenten graag clustervorming zouden hebben, 
waar bijvoorbeeld de beta’s allemaal bij elkaar zitten. In het proces 
waarin je de verbouwplannen maakt, veranderen om de zes à zeven 
jaar de eisen. 
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Daarnaast is er onlangs een verplichting toegevoegd: circulair bouwen. 
Dit betekent dat je x aantal procenten van je sloop moet ‘oogsten’. 

4. Dhr. Ramrattan vraagt de rector welk gremium verantwoordelijk is voor 
de verbouwing. De rector geeft aan dat er een bouwteam is waar je 
onderwijskundige vragen aan kan stellen. Dhr. Ramrattan vraagt hoe 
de MR op de hoogte wordt gebracht. Het antwoord is volgens de rector 
dat het een punt op de vergadering wordt. De voorzitter vraagt hoe de 
contacten met de gemeente en de school verankerd is als de rector 
met pensioen gaat. De rector geeft aan dat mevr. Teule en dhr. Fluit 
ook in dit overleg zitten en daarmee zijn de contacten volgens haar 
gewaarborgd. Volgens de rector wordt in 2026 gebouwd. Je kan als 
gemeente niet eindeloos blijven uitstellen en er is wetgeving rondom 
gas waar ook de school uiteindelijk aan zal moeten voldoen. Dhr. 
Ramrattan vraagt wie de voorzitter is van het bouwteam. De rector 
verduidelijkt dat dit de rector is.   

5. Dhr. Ramrattan stelt vast dat € 89.000 op de begroting niet geoormerkt 
is. Hij wil weten of dit geld bij school blijft of teruggestort moet worden. 
De rector geeft aan dat als het eenmaal gegeven is, het ook bij school 
moet blijven maar wel voor 2025 uitgegeven moet zijn. Zo moest dit 
ook voor de NPG gelden. In het geval dat dit niet wordt uitgegeven 
voor 2025 hoeft het geld niet terug. Wel moet de keuze hiertoe worden 
verantwoord. 

6. Dhr. Faber wil van de rector weten hoeveel een klas kost. De rector 
geeft aan dat één fulltime docent (25 lesuren) €100.000 kost. Een klas 
kost meer dan 25 lessen en daarmee komen de kosten op ongeveer 
€120.000 neer. 
 

5. Vakantierooster (M1096) 
1. De geledingen hebben geen vragen voor de rector. 

 

6. Update RvT 
1. Er was een uitnodiging verstuurd aan de RvT, maar alle leden waren 

verhinderd door buitenland reizen.  
2. De voorzitter geeft aan dat het thema van de gezamenlijke vergadering 

bouwen is. Tijdens deze vergadering zal de ICS adviseur de actuele 
stand van zaken weergeven en daar een presentatie bij maken. De 
voorzitter gaat met de adviseur kijken hoe er een actief element in kan 
komen. Dhr. Ramrattan vraagt of leerlingen meegenomen worden in dit 
proces. De voorzitter geeft aan dat het wel normaal is dat alle partijen 
input mogen leveren. Hierbij geeft hij aan dat het wel duidelijk moet zijn 
dat het vernieuwbouw of nieuwbouw gaat worden. Dhr. Faber vraagt of 
de architect al bekent is. De voorzitter geeft aan dat dit nog niet 
helemaal bekend is.  

3. Dhr. Ramrattan vraagt of er nog meer wordt besproken. De voorzitter 
geeft aan dat dit niet het geval is, aangezien er een thema is. 
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7. Update CAO collectieve middelen 
1. De voorzitter geeft aan dat er een conceptlijst door de werkgroep 

werkdruk is vastgesteld. Deze moet nog naar de MR worden gestuurd. 
Dhr. Bruinse vraagt de voorzitter waardoor er nu opeens een 
conceptlijst is terwijl er de vorige keer nog sprake was van het inhuren 
van een adviseur. Volgens de voorzitter verwachtte de werkgroep in 
eerste instantie veel meer expertise nodig te hebben bij het plannen 
van zaken. Uiteindelijk was dit niet nodig om de lijsten te kunnen 
maken, enkel een herijking van de taak bleek noodzakelijk. De 
definitieve versie zal deze maand nog af zijn en daarmee verwacht de 
voorzitter tijdens de vergadering van 09-03 hierover te kunnen 
spreken. 

 
8. OPR lid namens MR vacature 

1. Voorzitter geeft aan dat de kandidaat die benaderd was, afziet van 
deze taak. De voorzitter gaat nu via het intranet een sollicitatie 
uitzetten. Na februari zal het huidige lid, dhr. Vorselman afscheid 
nemen als lid. Het OPR lid zit namens de MR in de OPR en daarmee 
ligt de verantwoordelijkheid voor het vinden van een nieuw lid ook bij 
de MR. 

 
9. Mr-taken rondom benoeming nieuwe rector (M1099) 

1. De rector heeft tijdens haar kersttoespraak aangegeven dat zij met 
vervroegd pensioen gaat. Zij zal na het schooljaar 2022/2023 stoppen 
maar in augustus nog wel beschikbaar zijn voor eventuele zaken.  
Parcours Partners is in dienst genomen door de Raad van Toezicht. 
De voorzitter vraagt naar leden voor deze rector BAC. De voorzitter 
heeft contact gehad met RvT en die vaardigen twee leden af, twee 
leden van de MR en dan nog twee afdelingsleiders. Dhr. Ramrattan 
vraagt hoe het proces gaat. De voorzitter vertelt dat de regie van het 
proces bij Parcours en de RvT ligt. Er zijn in totaal zes bijeenkomsten 
en de voorselectie wordt door Parcours gemaakt. De selectie komt op 
een gesprek waar de volledige BAC bijzit. Het proces start 16-01-23 en 
eindigt 31-03-23. De voorzitter stelt voor dat hij in de rector BAC wil 
plaatsnemen. Als voorzitter heeft hij de afgelopen jaren vaak met de 
rector gezeten en dat geeft een nuttig perspectief op selectie van een 
nieuwe rector. De voorzitter vraagt de oudergeleding of zij interesse 
hebben om plaats te nemen in de rector BAC. Dhr. Ramrattan vraagt 
naar de precieze data en kan dan wel een afweging maken. De 
voorzitter noemt de data voor de leden. Om een nieuwe rector te 
vinden wordt een profielschets opgesteld waarop de MR inspraak 
heeft. De MR kan actief input geven voor de te maken profielschets. 
De voorzitter stelt voor dat zaken gemaild worden naar de secretaris of 
voorzitter. Een stevig profielschets zorgt voor een duidelijk persoon. 
Dhr. Westerhoff stelt voor om het profielschets af te wachten en daarna 
hier zaken aan te veranderen naar inzicht van de raad. De voorzitter 
duidt dat dit niet kan. Dhr. Faber geeft aan dat hij dit een belangrijke 
onderdeel vindt en vraagt om tijdens de vergadering een lijst voor de 
profielschets op te stellen die naar Parcours gestuurd kan worden. 
Hiervoor stelt de secretaris een lijst op. 
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2. Tot slot geeft de secretaris aan dat je je kan aanmelden voor de rector 
BAC of mensen benoemen via de voorzitter of de secretaris. Op vrijdag 
13-01-2023 sluit de aanmeldtermijn en zal bij meerdere gegadigden 
een poll worden geopend op teams.  

 
10. Lid benoemingsadviescommissie vwo bovenbouw 

1. Mevrouw Braams heeft ook aangegeven te stoppen en met vervroegd 
pensioen te gaan. 

2. De voorzitter vraagt de raad andermaal om zichzelf dan wel mensen uit 
het bovenbouw team te benoemen voor een vwo bovenbouw BAC. 

3. Dhr. Faber geeft aan dat hij daar wel geïnteresseerd in is.  

 

 

11.Stemmingsronde 

TKG = ter kennisgeving  I = instemming  A = advies  
 
 

11. Sluiting 
1. Voorzitter bedankt de leden en sluit de vergadering om 21:46. 

 
 
  
  
 

Stemmingsthema:  Poststuk Instemming 
geleding 

VOOR TEGEN ONTHOUDING 

Begroting   MR 
Positief 
advies 

9   

Vakantierooster  PMR 5   


